
 

 
 

 
 
 
                                            
 
 
 

 

 

 

 

Høringssvar fra medarbejdersiden i LMU i Børne- og Familierådgivningen vedr. 
”Forslag til fælles langsigtet strategi på Børne- og Familieområdet” 

Grundlæggende synes vi, at det er en rigtig fin fælles strategi for vores område. Vi 
savner dog noget mere konkret i forhold til hvilke handlingstiltag der påtænkes iværksat   
for at kunne lykkes med den fælles strategi.   

Vi kan se, at der vil blive udarbejdet en udviklingsplan, som vi håber kommer til at gå 
mere ned i substansen, i forhold til hvordan vi når i mål med strategien.  

Vi noterer os, at det i sagsfremstillingen til Børne- og ungdomsudvalget fremgår at 
”konkrete tiltag og handlinger sker i et realistisk tempo”. 

Vi er bekymret for, om der er tilstrækkeligt fokus på, at implementeringen af så mange 
nye tiltag, har indvirkning på den daglige drift.  

For at vi kan lykkes med strategiens mål, får det afgørende betydning, at vores udfører 
område har tilstrækkelige ressourcer. Det håber vi, at der vil være opmærksomhed på.  

 

Med venlig hilsen 

Medarbejderrepræsentanterne fra LMU 
Børne- og familierådgivningen 
 
 
 
 
 
 
 

Dato:  30.9.2024
                          Børne- og familierådgivningen
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